
 

 

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE,  Forum 3, Pula 

NADZORNI ODBOR 

Pula, 16.10.2015. 

 

      ZAPISNIK 

sa 4. sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice Grada Pule održane 16. listopada 2015. godine s 

početkom u 14.00 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3,  Pula. 

 

Prisutni: član Nadzornog odbora Veljo Šumberac te predsjednica Gordana Tripković. Opravdano odsutna 

Rossana Matejčić Miljević. Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisničar Eleonora 

Stojković. 

 

Predsjednica Gordana Tripković pozdravlja prisutne i utvrđuje da sjednici prisustvuje dovoljan broj 

članova Nadzornog odbora  za održavanje sjednice i donošenje pravovaljanih odluka.  

 

Za sjednicu je predložen i usvojen sljedeći  dnevni  red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice,  

2. Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju  TZ Pule u periodu 

01.01.-30.06.2015. godine,  

3. Nacrt Rebalansa financijskog plana za 2015. godinu,  

4.    Nacrt Programa aktivnosti i financijskog plana za 2016. godinu. 

 

Predloženi Dnevni red sjednice prihvaćen je jednoglasno bez primjedbi. 

 

Ad 1)  

Zapisnik sa treće sjednice Nadzornog odbora usvojen je u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  Ad 3) i Ad 4) 

Predsjednica Gordana Tripković istakla je da su članovi Nadzornog odbora uz poziv dobili iscrpne 

materijale koji dokumentiraju poslovanje u periodu 01.01.-30.06.2015., Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i 

financijskom poslovanju, bruto bilancu i izvještaj o prihodima i rashodima neprofitnih organizacija te 

prijedlog Rebalansa plana za 2015. i Nacrt Programa za 2016. godinu nakon čega predlaže da direktorica 

da kratak osvrt na materijale. 

  



Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj predlaže da s obzirom na usku povezanost materijala kroz Izvještaj za 

šest mjeseci da i uvod u Rebalans plana te nacrt Plana za 2016. godinu. Naglasila je da je u prvih šest 

mjeseci ostvaren turistički promet na nivou prošle godine, da bi u devet mjeseci bio u plusu za 7%. Porast 

noćenja je fiktivan, ako se gleda prihod, jer su noćenja porasla u privatnom smještaju koji je u paušalu pa 

nema porasta naplate, a i prijavljeni su radnici koji ne plaćaju boravišnu pristojbu te nautičari.  Realno je 

porast samo par postotaka, hoteli bi imali mali minus kao i kampovi i turistička naselja. 

 

Gordana Tripković – smatra da je privatni smještaj u plusu zbog povećanja broja kapaciteta s obzirom da 

su iznajmljivači na dnevnoj bazi dolazili s novim rješenjima. Mišljenja je da je u privatnom smještaju 

problem neujednačenosti kvalitete unutar jedne kategorije zbog šturih tehničkih kriterija te da bi bila 

potrebna revizija kategorizacije svake dvije godine. 

 

Direktorica se složila i navela da Pula ima 7 tisuća osnovnih plus 3,5 tisuće pomoćnih ležajeva u 

privatnom smještaju. U špici sezone 15.08. u privatnom smještaju u Puli bilo je samo sedam tisuća gostiju 

što znači da je bilo i praznih apartmana. Najavila je i novi program za prijavu gostiju koji priprema 

Hrvatska turistička zajednica. U probnoj godini hotel Eden iz Rovinja trebao se spojiti u 4. mjesecu, a 

spojio se tek  u 9. te se pribojava poteškoća s uvođenjem novog sustava za prijavu gostiju jer je i velik broj 

iznajmljivača. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj zaključila je da su se u prvih šest mjeseci aktivnosti odvijale prema 

planu, s time da je u tom periodu veliki broj aktivnosti još u pripremi, a pojačano se radi na promociji. 

Zbog većih promjena nakon sufinanciranja većih manifestacija pripremljen je i Rebalans financijskog 

plana te je nadalje obrazložila stavke Rebalansa kod kojih je došlo do promjene u odnosu na Plan: 

- zbog većeg broja noćenja, povećani su prihodi od boravišne pristojbe za 100.000 kn te prihodi od 

turističke članarine za 50.000 kn 

- prihodi iz proračuna povećani su na 1.250.000 kn zbog odobrenih sredstava Hrvatske turističke 

zajednice u iznosu od 900 tisuća kn za manifestaciju Musikantenstadl, nova je stavka kredita zbog 

podignutih 250 tisuća za kratkoročni kredit koji je uzet radi premošćivanja zimskog perioda 

poslovanja i već je vraćen te kredita za Musikanten u iznosu od 500 tisuća koji će se vraćati 

sljedeće godine  

- sredstva za Franjevački samostan su maknuta jer je prebačena naplata ulaznica na njih 

- iznos za Dane antike i Visualiju povećan je zbog dobivenih sredstava iz HTZ-a i sponzorstva 

HPB-a 

- u stavku Hrvatska 365 uključene su manifestacije Tour of Croatia i Ironman pa je veća od 

planirane 

- potpore manifestacijama veće su za 200 tisuća zbog novih koje su podržane 



- Internet oglašavanje i Internet stranice su smanjene kao i oglašavanje 

- u stavci Musikantenstadl uključena su sredstva HTZ-a (900 tisuća), TZ Pule (600 tisuća) i 15.000 

TZ Istre 

- sufinancirana je sjednica UNWTO –a sa 60 tisuća kuna 

- transfer boravišne pristojbe povećan je zbog veće realizacije tog prihoda. 

 

Kod obrazlaganja stavki Programa aktivnosti i financijskog plana za 2016. godinu, direktorica je istakla da 

je promjenom Zakona o turističkim članarinama, smanjen prihod po toj osnovi za 15% te su u skladu s 

time smanjena sredstva u planu za sljedeću godinu. Prihodi iz proračuna manji su jer nema sredstava za 

Musikantenstadl. Stavka uređenja fasada Dolcevita povećana je zbog dva prijavljena projekata, a ove 

godine je bio samo jedan. Zbog manjih prihoda smanjena su sredstva koja se raspoređuju na manifestacije.  

Stavke Hrvatska 365 više nema u programu jer je prebačena na klaster Južna Istra za koji je donesena 

Strategija. Novost je uređenje Art zone u Kandlerovoj ulici, a financiranja novogodišnje rasvjete više 

nema. Internet oglašavanje je povećano jer se planiraju nove aktivnosti prema Strategiji klastera. Povećat 

će se i broj prezentacija jer se planira više njih na bližim tržištima, Italija, Ljubljana, Beograd, Beč i dr. s 

naglaskom na prezentaciju Visualije i Pula film festivala. Ostale aktivnosti su na nivou prošle godine. 

Kako se ide manje na sajmove neće se tiskati katalog kao ni blok plana grada. 

  

Podsjetila je članove NO-a i predsjednicu da im je na raspolaganju sva postojeća dokumentacija koja nije 

bila u prilozima za sjednicu, te da mogu pogledati sve zapisnike i sl. 

 

Gordana Tripković postavila je pitanje da li se inače smanjio broj sajmova, što je direktorica potvrdila. 

Na pitanje Velja Šumberca da li je Grad financirao Musikanten, direktorica je potvrdila i pojasnila da je 

Grad logistički podržao manifestaciju te istakla njezin veliki promotivni odjek.  

Prisutni su se također osvrnuli na manifestaciju IRONMAN uz pohvale i nadu da će postati tradicionalna. 

 

Nadzorni odbor utvrdio je da se poslovanje odvija u skladu s propisima i planom te da nema nepravilnosti.  

Nadzorni odbor jednoglasno je prihvatio predloženi tekst Izvještaja o ostvarenju aktivnosti i financijskom 

poslovanju TZ Pule u periodu 01.01.-30.06.2015. o čemu će sastaviti izvještaj koji će biti dostavljen 

Skupštini i Turističkom vijeću. 

Prijedlog Rebalansa za 2015. godinu usvojen je jednoglasno. 

Nacrt Programa aktivnosti i financijskog plana za 2016. godinu usvojen je jednoglasno. 

 

Sjednica je završena u 14,50 sati. 

Zapisničar                     Predsjednica 

Eleonora Stojković                  Gordana Tripković 


